

Date	Subject	Online Classwork	Homework
Monday 20-12-2021	Math	Lesson 2.3: Subtraction Symbols MTB page 72	Please prepare for the upcoming Assessment #1 which will be conducted on Tuesday, January 4, 2022: Chapter 2: ✓ Lesson 2.1: MTB pages 65 ,66 ✓ Lesson 2.3: MTB pages 73, 72, 74 Chapter 3: ✓ Lesson 3.6: MTB pages 136, 137 ✓ Lesson 3.7: MTB pages 140, 141
	Arabic	درس 5 في الاستراحة - مراجعة الحروف : (ق-ص-ي-ر-س-و-ب-ف-ك-ح-د) تعريف التلميذات بمحتوى الصفحة 23 والتعرف على بعض أنواع الفواكه والخضروات (برتقالة - تفاحة-جزرة- موزة- خياره-ليمونة-) - التذكير بأسماء شخصيات الدرس: (طارق- ريم- أمل -بدر- نورة -حسام-تعريف	- التدريب على 1- إملاء الحروف التالية غيبا ليوم الخميس 23/12/2021م (ق-ص-ي-ر-س-و-ب-ف-ك-ح-د -) 2- حفظ نشيد(الكتاب) ص 187 ليوم الأربعاء 22/12/2021م درس 5 في الاستراحة - تسمية أنواع الفواكه والخضروات: (برتقالة - تفاحة-جزرة- موزة- خياره-ليمونة-) - تسمية شخصيات الدرس: (طارق- ريم- أمل -بدر- نورة -حسام-تعريف قراءة الحروف : (ق-ص-ي-ر-س-و-ب-ف-ك-ح-د) - الاستعداد لتقييم يوم الخميس 30/12/2021م في لدروس التالية: 1- درس 4 في الحظيرة. 2- درس 5 في الاستراحة- اختبار الوحدة ص 28+29 3- مراجعة الحروف مع الحركات والمدود: (ل-ت-خ-ك-ح-د-ق-ص-ي-ر-س-و-ب-ف) 4- معرفة شخصيات الكتاب: (شقيقة-أمل-ريم-نورة- بدر- حسام طارق)
	Islamic	القرآن الكريم: مراجعة سورة المسد + سورة النصر	-----
Tuesday 21-12-2021	Math	Continuation of Lesson 2.3: Subtraction Symbols MTB page 73 and Performance Task #2 Orientation	Log into your Google Classroom and from Classwork tab do "Assignment #3".
	Arabic	شرح ص 24 تعريف التلميذات بمحتوى الدرس والتعرف على بعض أنواع الفواكه والخضروات (برتقالة - تفاحة-جزرة- موزة- خياره-ليمونة-) - التذكير بأسماء شخصيات الدرس: (طارق- ريم- أمل -بدر- نورة -حسام-تعريف	- تسمية أنواع الفواكه والخضروات: (برتقالة - تفاحة-جزرة- موزة- خياره-ليمونة-) ص 23-24 - تسمية شخصيات الدرس: (طارق- ريم- أمل -بدر- نورة -حسام-تعريف - حفظ نشيد(الكتاب) ص 187 ليوم غد الأربعاء.
	Islamic	التوحيد: الوحدة الثانية: معرفة الله عز وجل درس (7) أعبد الله	تذكير: الاستعداد لاختبار مادة التوحيد يوم الاثنين 27-12-2021م في الدروس: أحب الله- أعبد الله
Wednesday 22-12-2021	Math	Continuation of Lesson 2.3: Subtraction Symbols MTB page 73 MTB page 73 and Performance Task #2 Orientation	Do Performance Task #2. To be submitted on January 6. The instructions of the performance task will be available in Google Classroom and from Classwork.
	Arabic	- تسميع نشيد (الكتاب) ص 187 للتلاميذ. إن غابت الأصحاب فصاحبي الكتاب فيه حديث السمر مزينا بالصور كم قص لي حكاية لطيفة للغاية - تسمية أنواع الفواكه والخضروات من قبل التلميذات: (برتقالة - تفاحة-جزرة- موزة- خياره-ليمونة-) - شرح ص 26 الحرف المشترك في الصور المعطاة (حرف اللام - حرف خ -حرف ت)	1 - معرفة الحرف المشترك في الصور المعطاة ص 26 حرف اللام - حرف خ -حرف ت) 2- التدريب على إملاء الحروف التالية ليوم غد: (ق-ص-ي-ر-س-و-ب-ف-ك-ح-د -)
	Islamic	الفقه : الوحدة الرابعة : بر الوالدين الدرس الثامن : كيف نبر الوالدين؟	تذكير: الاستعداد لاختبار مادة الفقه والسلوك يوم الثلاثاء 28-12-2021م في الدروس: بر الوالدين - كيف نبر الوالدين
Thursday 23-12-2021	Math	Continuation of Lesson 2.3: Subtraction Symbols MTB page 74	Book-Based Homework Do Math practice book pages 27,28. Then take a picture and submit it as an attachment through Classwork tab "MPB pages 27, 28". Digital Homework Log into your eAlpha account and do your homework Lesson 2.3.
	Arabic	1- إملاء الحروف التالية: ق-ص-ي-ر-س-و-ب-ف-ك-ح-د -) 2-تكملة شرح ص 26 الحرف المشترك في الصور المعطاة ل-ل-ل ل-ل-ل ل-ل-ل لا-لأ-لأ ت-ت-ت ت-ت-ت ت-ت-ت تا-تو-تو-تو-تي خ-خ-خ خ-خ-خ خ-خ-خ خو-خي-خي	التدريب على معرفة الحرف المشترك بين الصور المعطاة حرف اللام - حرف خ -حرف ت) التدريب على قراءة وكتابة الحروف مع الحركات والمدود: ل-ل-ل ل-ل-ل ل-ل-ل لا-لأ-لأ ت-ت-ت ت-ت-ت ت-ت-ت تا-تو-تو-تو-تي خ-خ-خ خ-خ-خ خ-خ-خ خو-خي-خي
	Islamic	القرآن الكريم : مراجعة سورة المسد + سورة النصر	-----

	Classwork	Homework
Science	Introduction to Chapter 4 Lesson 1: What Are the Parts of a Plant? Book pages 193 & 196	For the short activity on Sunday, December 26, kindly prepare the following materials: celery, crayons, magnifying glass
	Continuation of Chapter 4 Lesson 1: What Are the Parts of a Plant? Book pages 196 & 197	Watch the links below to enjoy learning about parts of a plant. https://youtu.be/TD60-3rqPXg Video Title: (Parts of a Plant for kids Parts of a Plant)
	-Revision for the Assessment	Kindly prepare your child for the upcoming Assessment # 1 on Sunday, December 26, 2021. Study Chapter 3 Lesson 3 (Book pages 162, 163, 164, 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171)

Prepare for Assessment # 1 which will be conducted on Sunday, January 2:		
1- Alpha Reading 1B <ul style="list-style-type: none"> Vocabulary pgs. 154-155 Jumble in the Jungle pg. 168-174		
2- Alpha Reading Sidekick 1B <ul style="list-style-type: none"> Language: Types of Sentences pgs. 58-59 Craft and Structure: Illustrations and illustrators pgs. 78-79 Vocabulary: Adjectives pgs. 80-81 		
3- Phonics <ul style="list-style-type: none"> Long Vowel a pgs. 57-58. Long Vowel i pgs. 59- 60 		
Branch	Classwork	Homework
English	Dictation Students will be dictated the following paragraph on Monday, December 20 <i>Sue is nine years old. She is cute. Her rule is not to be rude to any one. She likes music and plays the flute.</i>	-----
	Alpha Reading Textbook Jumble in the Jungle pgs. 168-174	Digital Homework Do the assigned comprehension questions page (Jumble in the Jungle) from the Sidekick. This homework will be available on Tuesday, December 21. The due date is Thursday, December 23. Book- Based Homework Do page 75 from your Sidekick. Take a picture and send it to your teacher in the post which will be available on Tuesday, December 21. The due date is Thursday, December 23.
	Alpha Reading Sidekick <ul style="list-style-type: none"> Comprehension Questions pg. 75 Illustrations and illustrators pgs. 78-79 Vocabulary: Adjectives : pgs. 80-81 	-----

Social Studies	Introduction to Unit 2 Lesson 2: Meet my Relatives Book pages 28 - 29 Do Activity Book pgs. 21 - 22 - Watch the link below to learn a song about family: https://youtu.be/C7exGJQcRhk (Video Title: We Are a Family (Jack Hartmann)) - Please prepare your child for the upcoming Assessment on Monday, January 3 2022. Study the following lessons:
	<ul style="list-style-type: none"> (Unit 1 Lesson 7: Now and Long Ago Book pgs. 20 - 21) (Unit 2 Lesson 1: Meet My Family Book pgs. 26 - 27) (Unit 2 Lesson 2: Meet My Relatives Book pgs. 28 - 29) Activity Book pgs. 17, 18, 21

Computer	Assignment 3: Loop it Assignment 4: Get Moving Scratch JR for App store (iPad): https://apps.apple.com/sa/app/scratchjr/id895485086 Scratch JR for Google play: https://play.google.com/store/apps/details?id=org.scratchjr.android Study the following for Assessment #1 which will be conducted on Wednesday, January 5, 2022: Assignment 1: Become a Programming Whiz Kid Assignment 2: Explore Scratch Jr Assignment 3: Loop it
----------	--

French	Lecon 8: J-j=jupe French Booklet pages 22-23 On YouTube, learn French by watching "Numbers to 20".
--------	--